

Date: 9 October 2025

التاريخ: 9 أكتوبر 2025

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi **Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority** Abu Dhabi - United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظي - الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ali **Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai – United Arab Emirates**

السيد / حامد على الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of Board of Directors Meeting of Taaleem Holdings PJSC (the "Company")

Dear Sir.

تحبة طبية وبعد،

We would like to inform you that the Company's Board of Directors held its meeting on Thursday, October 9, 2025, at 3 PM, and approved the following:

نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة اجتمع يوم الخميس الموافق 9 أكتوبر 2025 في تمام الساعة 3 مساءً، وتمت الموافقة على ما بلى:

- 1- The annual audited financial statements of the Company for the financial year ended 31 August 2025,
- 1- البيانات المالية السنوبة المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2025.
- 2- The Company's Annual Integrated Report, Annual ESG Report and Annual Corporate Governance Report.
- 2- التقرير السنوى المتكامل للشركة، و تقرير الاستدامة السنوى و تقرير الحوكمة المؤسسية السنوي.
- 3- To call for the annual general assembly meeting to be held on or around Wednesday 26 November 2025 subject to the approval of the Securities and Commodities Authority.
- 3- دعوة الجمعية العمومية السنوية للشركة للانعقاد يوم الاربعاء الموافق 26 نوفمبر 2025 شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.
- 4- The agenda for the annual general assembly meeting for the financial year ended 31 August 2025 subject to the approval of the Securities and Commodities Authority, including the recommended Board remuneration for the period from 1 September 2024 to end of the fiscal year ended 31 August 2025.
- 4- جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2025 شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، بما في ذلك مكافأة مجلس الإدارة المقترحة عن الفترة من 1 سبتمبر 2024 وحتى نهاية السنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2025.
- 5- Subject to the approval of the Securities and Commodities Authority, opening the nomination for Board membership to elect Nine Board members for the three upcoming years.
- 5- شريطة الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، تمت الموافقة على فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لانتخاب تسعة أعضاء مجلس إدارة للسنوات الثلاثة المقبلة.



6- Raise a recommendation to the annual general assembly of the Company to approve the distribution of a cash dividend amounting to AED 150,000,000 (being AED 0.15 per share) representing 15% of the Company's paid-up share capital for the financial year ended 31 August 2025.

6- [رفع توصية للجمعية العمومية السنوية للشركة للموافقة على توزيع أرباح نقدية بقيمة 150,000,000 درهم إماراتي (بواقع 0.15 درهم إماراتي للسهم الواحد) والتي تمثل 15% من رأس مال الشركة المدفوع، وذلك عن السنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2025.

7- Regular matters and other business of the Company.

7- أمور اعتيادية وما استجد من أعمال للشركة.

Number of Board Members Present: Quorum Achieved (%): 8 89% عدد أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين: نصاب الحضور (٪):

Yours Faithfully,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

نيابةً عن تعليم القابضة ش.م.ع.

On behalf of Taaleem Holdings PJSC.

táaleem

المليم القابضة PJSC مليم القابضة

Alan Williamson Chief Executive Officer الان ويليامسون الرئيس التنفيذي